
SSRK Umeåsektionen 
Styrelsemöte 2023-06-08, zoom-möte kl. 18.30 
Närvarande 
Björn Bjuggren, Susanne Stjernfeldt, Joline Samuelsson, Isabelle Olsson, Ann-Catrin Grönlund, 
Madelene Rutberg och Hanna Fransson 
 
Dagordning 
 
§ 1 Mötets öppnande 
 Björn Bjuggren, ordförande öppnade mötet. 
 
§ 2 Fastställande av dagordning 
 Fastställdes. 
 
§ 3 Val av sekreterare och justerare för mötet 

Hanna Fransson valdes till sekreterare och Isabelle Olsson valdes till justerare. 
 

§ 4 Föregående mötesprotokoll 
 Lades till handlingarna. 
 
§ 5 Inkommande och utgående skrivelser  
 Inget att rapportera. 
 
§ 6 Lite mer föreningskunskap ev. 

Vi samtalar om utbildning och eventuellt en person som är intresserad av att vara instruktör. 
Isabell Olsson kontaktar aktuell person samt Susanne Stjernfelt kommer att se över om detta 
är intressant. 
 
Ordförande har varit på fullmäktige i Upplands Väsby. Styrelsens förslag om höjd 
medlemsavgift togs upp men fick avslag av mötet. Medlemsavgiften är den samma likt 
tidigare. Protokoll kommer att finnas på SSRK hemsida.  

 
§ 7 Rapporter från/beslut kring  
  

▪ Ekonomi  
Kassör informerar om budget som gjorts fram till maj månad 2023. 
Resultatrapport visas på mötet och kassör går igenom den och visar intäkter 
och kostnader som sträcker sig till maj 2023. Kassan ligger just nu på ca 
20.000 - 22.000 kr.  
 

▪ Spaniel 
Norrbottens spanielansvarig och vi har börjat planera våra gemensamma 
spanielprov i höst. Troligen 30/9 - 1/10. Vi har också funderingar på 
eventuella "träningsjaktprov" får se hur det utvecklar sig.  
 

▪ Retriever 
Det är planerat WT den 14/10 2023. Det kommer även ske dubbelprov 12/8 
2023 inom nybörjarklass och öppen klass. Öppna träningar kommer komma 
och kommer att delas tillsammans med tollare, datum kommer senare. Nya 
provledare kommer att delta på prov. För 2024 är det bestämt att dubbelprov 
sker sista helgen i september. Detta på grund av kort säsong här uppe i 
Västerbotten. 
 

▪ Tollare  
Ser över datum för att se till att träffas. Återkommer med datum för 
eventuella träffar framledes. Susanne Stjernfeldt har gått med i den centrala 
tollningsjaktkommitén.  



 
▪ Viltspår  

Ingen rapport. 
 

▪ FBR 
Ingen rapport. 
 

▪ Utställning, fokus på vår jubileumsutställning! Genomförande, 
funktionärer, annat? 
Just nu är det ca 190 hundar anmälda till respektive dag för 
dubbelutställningen i juli 2023. Vi inväntar resultatet från den ekonomiska 
kalkylen. Funktionärsfrågan är också löst. 
  

▪ Utbildning 
Valpkursen för 2023 blev inställd på grund av för få anmälda.  
Nytt är att vi bokar in 4 kvällar i juni/juli med olika teman, för nybörjare. 
Kostnad blir 150 kr per gång och tiden blir 2 timmar. Max 10 ekipage och 
först till kvarn gäller. 2 tillfällen planeras för nybörjare, teori och praktiskt 
inför B-prov. 
 
Ett samarbete tillsammans med Umeå brukshundsklubb planeras i höst 2023. 
En föreläsare, Eva Bodfäldt, planeras att bokas in. Mer om detta kommer 
senare. 
 

▪ Info/hemsida 
Ingen fototävling kommer att ske i år, utan vi kommer att be medlemmar att 
skicka in bilder på sina hundar från sommaren för publicering. 

 
§ 8 Framtidstankar för sektionen, en ekonomiskt hållbar plan. Kanske dags att se 
möjligheter på litet längre sikt. Vi bör fortsätta fundera över möjligheter. 
Vi tänker ha utbildningar och kurser på olika sätt för att få in inkomster framledes.  
 
§ 9 Rasklubbarnas verksamhetsplaner, gemensam öppen almanacka? 
Ordförande har skickat till rasklubbarna för att se om en samverkan kan ske genom att ha en 
gemensam kalender.   
 
§ 10 Övriga frågor  
 
§ 11    Nästa möte 

Ordförande skickar ut förslag på datum för kommande styrelsemöten inför hösten. 
 
§ 12    Avslutning av mötet 
           Ordförande tackade ledamöterna för ett engagerat och trevligt möte. 
 
 
Justeras: 
 
 
...........................................................   ..................................................... 
Björn Bjuggren       Isabell Olsson 
 
 
........................................................... 
Hanna Fransson 


